

广东电力发展股份有限公司 2007 年度报告摘要

Table with 12 columns: Name, Position, Gender, Birth Date, Appointment Date, Term End Date, Salary, etc. Lists company executives and their details.

公司控股 54.85%的茂名福能热电有限公司注册资本为 32,500 万元人民币, 主营业务为电力生产, 全年实现总资产 116, 116 万元人民币, 净资产 30, 620 万元人民币, 净利润 308 万元人民币, 其附属的茂名热电厂 6 机组于 2007 年 5 月投产发电, 完成发电量 8.71 亿千瓦时, 上网电量 8.07 亿千瓦时...

Table with 6 columns: Industry, Revenue, Operating Costs, Operating Profit, etc. Summary of business performance by industry.

Table with 2 columns: Region, Revenue, Operating Profit. Summary of business performance by region.

Table with 4 columns: Item Name, Item Amount, Item Progress, Item Return Status. Summary of investment projects.

Table with 4 columns: Item Name, Item Amount, Item Progress, Item Return Status. Summary of investment projects (continued).

6.6 董事会对会计师事务所“非标审计意见”的说明
6.7 董事会对本次利润分配预案资本公积转增股本预案

公司按照普华永道中天会计师事务所有限公司依据中国会计准则和国际会计准则的审计结果, 并依据新会计准则按照母公司控股股东的股权比例, 建议利润分配方案为: 按照中国会计准则审计的归属于母公司股东的净利润 68, 382.48 万元人民币, 提取法定公积金 10%, 余额 61, 638.25 万元人民币, 加上上年结转 7 万元的未分配利润, 本年度可供股东分配利润总额为 59, 744.23 万元人民币, 董事会提出的分红派息预案为: A 每 10 股派人民币 1.2 元 (含税); B 股每 10 股派人民币 1 元。

Table with 10 columns: Transaction Type, Counterparty, Transaction Amount, etc. Summary of major transactions.

公司于 2007 年 4 月 30 日收购云南保山福能水电开发有限公司 29% 出资权益事项刊登公告, 该收购行为不影响公司主营业务, 管理层的稳定性。

Table with 6 columns: Party Name, Revenue, Operating Profit. Summary of business performance by party.

Table with 6 columns: Party Name, Revenue, Operating Profit. Summary of business performance by party (continued).

Table with 6 columns: Party Name, Revenue, Operating Profit. Summary of business performance by party (continued).

Table with 6 columns: Party Name, Revenue, Operating Profit. Summary of business performance by party (continued).

Table with 6 columns: Party Name, Revenue, Operating Profit. Summary of business performance by party (continued).

Table with 6 columns: Party Name, Revenue, Operating Profit. Summary of business performance by party (continued).

Table with 6 columns: Party Name, Revenue, Operating Profit. Summary of business performance by party (continued).

Table with 6 columns: Party Name, Revenue, Operating Profit. Summary of business performance by party (continued).

Table with 6 columns: Party Name, Revenue, Operating Profit. Summary of business performance by party (continued).

Table with 6 columns: Party Name, Revenue, Operating Profit. Summary of business performance by party (continued).

Table with 6 columns: Party Name, Revenue, Operating Profit. Summary of business performance by party (continued).

上述人员持有本公司的股票期权及被授予的限制性股票数量
8.1 董事会工作报告

一、报告期内公司经营情况
2007 年, 广东省经济保持平稳快速增长的态势, 全省电力供需形势仍呈现区域性、季节性、时段性短缺局面, 最大电力缺口达到了 620 万千瓦, 电力供需矛盾依然突出...

二、主要全资控股参股企业经营情况和会计报表摘要
(一) 全资控股企业的经营情况
1. 广东电网公司
2. 广东电网公司下属企业

(二) 参股企业的经营情况
1. 广东电网公司参股企业
2. 广东电网公司参股企业

(三) 控股企业的经营情况
1. 广东电网公司控股企业
2. 广东电网公司控股企业

(四) 其他企业的经营情况
1. 广东电网公司其他企业
2. 广东电网公司其他企业

三、主要全资控股参股企业业绩和会计报表摘要
(一) 全资控股企业的经营情况

(二) 参股企业的经营情况

(三) 控股企业的经营情况

(四) 其他企业的经营情况

四、主要全资控股参股企业业绩和会计报表摘要

五、主要全资控股参股企业业绩和会计报表摘要

六、主要全资控股参股企业业绩和会计报表摘要

广东电网公司
广东电网公司下属企业

广东电网公司
广东电网公司下属企业

广东电网公司
广东电网公司下属企业

广东电网公司
广东电网公司下属企业

广东电网公司
广东电网公司下属企业

广东电网公司
广东电网公司下属企业

广东电网公司
广东电网公司下属企业

广东电网公司
广东电网公司下属企业

广东电网公司
广东电网公司下属企业

广东电网公司
广东电网公司下属企业

广东电网公司
广东电网公司下属企业

广东电网公司
广东电网公司下属企业

广东电网公司
广东电网公司下属企业

广东电网公司
广东电网公司下属企业

Table with 4 columns: Party Name, Transaction Amount, etc. Summary of major transactions (continued).

其中: 报告期内公司向控股股东及其子公司提供资金的发生额 0.00 万元, 余额 0.00 万元
7.4.3 2007 年度募集资金占用情况及专项审计报告

2007 年新募集资金占用情况
截止 2007 年末, 上市公司未能完成非经营性资金占用的, 相关责任人及已采取的清欠措施和责任追究方案

7.6 非经营性资金占用情况
7.7 重大诉讼仲裁事项

7.8 其他重大事项及其影响和解决方案的分析说明
7.8.1 证券投资情况

Table with 10 columns: Security Code, Security Name, Initial Investment, etc. Summary of securities investment.

7.8.3 持有非上市金融企业股权情况

Table with 10 columns: Party Name, Investment Amount, etc. Summary of securities investment (continued).

Table with 10 columns: Party Name, Investment Amount, etc. Summary of securities investment (continued).

Table with 10 columns: Party Name, Investment Amount, etc. Summary of securities investment (continued).

Table with 10 columns: Party Name, Investment Amount, etc. Summary of securities investment (continued).

Table with 10 columns: Party Name, Investment Amount, etc. Summary of securities investment (continued).

Table with 10 columns: Party Name, Investment Amount, etc. Summary of securities investment (continued).

Table with 10 columns: Party Name, Investment Amount, etc. Summary of securities investment (continued).

Table with 10 columns: Party Name, Investment Amount, etc. Summary of securities investment (continued).

Table with 10 columns: Party Name, Investment Amount, etc. Summary of securities investment (continued).

Table with 10 columns: Party Name, Investment Amount, etc. Summary of securities investment (continued).

Table with 10 columns: Party Name, Investment Amount, etc. Summary of securities investment (continued).

Table with 10 columns: Party Name, Investment Amount, etc. Summary of securities investment (continued).

Table with 10 columns: Party Name, Investment Amount, etc. Summary of securities investment (continued).

Table with 10 columns: Party Name, Investment Amount, etc. Summary of securities investment (continued).

Table with 10 columns: Party Name, Investment Amount, etc. Summary of securities investment (continued).

Table with 10 columns: Party Name, Investment Amount, etc. Summary of securities investment (continued).

Table with 10 columns: Party Name, Investment Amount, etc. Summary of securities investment (continued).

Table with 10 columns: Party Name, Investment Amount, etc. Summary of securities investment (continued).

Table with 10 columns: Party Name, Investment Amount, etc. Summary of securities investment (continued).

Table with 10 columns: Party Name, Investment Amount, etc. Summary of securities investment (continued).

Table with 10 columns: Party Name, Investment Amount, etc. Summary of securities investment (continued).

Table with 10 columns: Party Name, Investment Amount, etc. Summary of securities investment (continued).

Table with 10 columns: Party Name, Investment Amount, etc. Summary of securities investment (continued).

证券简称: 粤电力 A 粤电力 B 证券代码: 000539, 200539 公告编号: 2008-18

广东电力发展股份有限公司 日常关联交易公告

本公司董事、监事、高级管理人员保证信息披露内容的真实、准确、完整, 没有虚假记载、误导性陈述或重大遗漏。

一、报告期内日常关联交易的基本情况

Table with 5 columns: Transaction Category, Transaction Details, Counterparty, Transaction Amount, etc. Summary of daily associated transactions.

二、关联交易的基本情况

Table with 5 columns: Party Name, Legal Representative, Registered Capital, Main Business, etc. Summary of related parties.

广东电网公司
广东电网公司下属企业

广东电网公司
广东电网公司下属企业

广东电网公司
广东电网公司下属企业

广东电网公司
广东电网公司下属企业

广东电网公司
广东电网公司下属企业

广东电网公司
广东电网公司下属企业

广东电网公司
广东电网公司下属企业

广东电网公司
广东电网公司下属企业

广东电网公司
广东电网公司下属企业

广东电网公司
广东电网公司下属企业

广东电网公司
广东电网公司下属企业

广东电网公司
广东电网公司下属企业

广东电网公司
广东电网公司下属企业

广东电网公司
广东电网公司下属企业

有限公司不存在任何影响被提名人独立性的关系, 具体声明如下:
本次提名是在充分了解被提名人姓名、学历、职称、详细工作经历、全部兼职等情况后作出的

三、符合《广东电力发展股份有限公司章程》规定的任职资格:
三、符合《广东电力发展股份有限公司章程》规定的任职资格:

三、符合《广东电力发展股份有限公司章程》规定的任职资格:
三、符合《广东电力发展股份有限公司章程》规定的任职资格:

三、符合《广东电力发展股份有限公司章程》规定的任职资格:
三、符合《广东电力发展股份有限公司章程》规定的任职资格:

三、符合《广东电力发展股份有限公司章程》规定的任职资格:
三、符合《广东电力发展股份有限公司章程》规定的任职资格:

三、符合《广东电力发展股份有限公司章程》规定的任职资格:
三、符合《广东电力发展股份有限公司章程》规定的任职资格:

三、符合《广东电力发展股份有限公司章程》规定的任职资格:
三、符合《广东电力发展股份有限公司章程》规定的任职资格: